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Under de senaste åren har Sveriges kommuners ekonomi blivit mer och mer 
ansträngd. Botkyrka är inget undantag. Effektivitetskraven på alla 
kommunens verksamheter har resulterat i att det mesta som inte räknas som 
kärnverksamhet har skalats bort från kommunens arbetsplatser. 

Självklart behöver kommunen ha god ekonomisk hushållning, särskilt i tider 
där en hög inflation och höga pensionsavsättningar har gett oss stora 
utmaningar med ekonomin. Effektiviseringskravet ligger kvar på det mesta 
av kommunens verksamhet även nästkommande år. 

I Botkyrka har denna utmaning resulterat i att kommunen numera inte 
bekostar julbord till sina anställda utan alla anställda får en julklapp i form av 
ett presentkort på 450kr. Detta sparar kommunen mycket pengar på då ett 
julbord på till exempel Hågelby skulle kosta nästan dubbelt så mycket. Man 
kan också lägga till lön till anställda då julbordet eventuellt är på betald 
arbetstid. 

På grund av detta tycker vi inte att det är skäligt att kommunens politiker 
bjuder sig själva och förvaltningsledningen på julbord. Vänsterpartiet har fått 
indikation från flera anställda i kommunen att detta ses som ett nonchalant 
beteende och spär på det politikerförakt som redan finns. 
Effektiviseringskravet ska väl också gälla oss politiker. 

Med utgångspunkt i detta yrkar jag: 

Avslag på Ordförandeförslaget om julbord 2024. 

Andrea Molin Storbjörk (V) 
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